
ZADOBROVA-SNEBERJE

• Zbora krajanov

Zbora krajanov, ki sta bila 25. in 26. oktobra ločeno po po-
dročjih naše KS, sta najprej obravnavaia poročflo o delu orga-
nov KS. Podal ga je predsednik sveta KS Štefan Trajbarič in
ugotovil, da se je svel od izvolitv e aprila letos že lotil reievanja
perečih zadev, ki jih je ali nasledil od prejšnjega sveta ali sprejel
od skupščine KS ali pa se jib je lotil tudi samoiiiidativno.

Svet KS se je trudil, da bi vzporedno zaživele tudi komisije.
Poročal je o reševanju komunalne problematike, kjer je komi-
si ja pregledala vse ceste v KS in napravila popis stanja, sedaj pa
bo pripravila predlog ureditve; dalje o letošnji največji investi-
ciji — asfaltiranju Ceste na Ozar-; in zvezne ceste med Cvet-
lično potjo in Zadobrovško cesto, kjer so krajani sami zbrali
400.000 din kot svoj prispevek; žal pa je moral tudi ugotoviti,
da dolgoletni problem križišča Zadobrovške in Snebrške
ceste, zaradi pomanjkanja sredstev še ne bo letos rešen.

Svet KS skrbi tudi za dolgoročni razvoj Spodnje Zadobrove in je v ta
namen pooblastil dve komisiji za pripravo programa. Govor je bil še o
razsvetljavi. pnimetni povezavi, telefonskih zvezah pa o smetnjakih, ki
so v zadnjem času precej razburkali duhove v KS. Seveila niso bili po-
zabljeni krajinski park Zajčja dobrava, pa preureditev trgovine v
Novem Polju, novi upravni odbor za zadružni dom, napisane table, ki
bodo kazale razporeditev ulic, pa ustanovitev KUD Svoboda.

Razprava je bila tako v zadružnem domu kakor tudi v osnovni šoli,
kjer sta bila zbora, kar precej živahna; precej pa je bilo posvečene
gradnji gasilskega doma, ki zamuja kljub temu. da sogasilci letosslavili
60-letnico obstoja društva in so želeli z novo zgradbo posloviti ta jubi-
lej. Na zboru v Novem Polju pa je največ tekla beseda o urbanistični
ureditvi kraja, o zaprtih prehodih na posameznih cestah in poteh.

Na obeh zborih so krajani izražali svoje proteste zaradi onesnaževa-
nja zraka, kar se posebno čuti v dveh, ko nizki vetrovi prinašajo smiad
iz Zaloga, ter o potrebi, da se postavi streha na avtobusnem postaja-
lišču v Novem Polju, saj to postajališče uporablja precej šolarjev, ki se
v slabem vremenu nimajo kam zateči.

Na zborih krajanov so bili izvoljeni tudi delegati za KK SZDL, še
prej pa je njen predsednik Jože Benčina govoril o dejavnosti SZDL.
Pripomb k predlaganim delegatom ni bilo, njihova imena so biia objav-
ijena v glasilu KS Stegovčan.

Žal pa na zborih krajanov niso bili prikazani obljubljeni filmi o pro-
tipožarni varnosti.

Sevcda sta oba zbora potrdila poročilo sveta KS, vsi krajani pa z zau-
panjern pričakujemo nadaljnjo povcčano aktivnost in uspešnost tako
sveta KS in njegovih organov kakor tudi vseh drugih orgamziranih de-
javnikov v naši KS.

• Ta mesec bomo ustanovili kuiturno-
umetniško društvo Svoboda

LUTKOVNA SKUPINA HRIPRAVLJA DRIGO PREMIERO

Letos spomladi smo v KS pričeli z lutkovno dejavnostjo. Mentorici
sta zbrali okrog sebe skupino mladih deklet, bodočih učiteljicoz. vzgo-
jiteljic in pričeli z delom. V dobrem mesecu so naštudirali igrico
Rafka. s skupnimi močmi izdelali lutkovni oder in pripravili vse rek-
vizite, potrebne za uprizoritev.

2e v maju se je skupina predstavila našim najmlajšim v KS, W O
Oton Zupančič v Hruiici, obiskala je počitniško koionijo v Zambratiji
in Savudriji ter v septembru ob Tednu otroka predstavila igrico VVO
Zalog in Vevče, cicibanom v OŠII. grupe odredov ter pionirjem na OŠ
Leopolda Mačka- Boruta.

Ocenjujemo. da je skupina mladink resna, delovna in da bo doživeia
vsaj tolikšne uspehie kot pri igrici Račka tudi pri uprizoritvi nove lut-
kovne igrice, ki jo že pridno študira, Jana Malika Zogica marogica. Ker
je ta tgrica zahtevnejša od Račke, pričakujemo prvo uprizoritev letos
decembra, saj bo terjala od vseh kar velikih naporov in Iruda. K delu
žclimo pritegniti tudi mladince iz KS, ki bi skupini veliko pripomogli
tudi pri tehničnem delu.

PRIDITE NA PLESNE VAJE
V naši KS živita kar dva plesna učitelja. Prvi, Tone Novak, bo umet-

niški vodja plesnih vaj v KS, njegov pomočnik pa Miro Dovč. Z delom
bosta pričela še ta mesec. Osnovne pogoje smo si v KS za to že zagoto-
vili — prostor in gramofon. Vaje bodo predvidoma ob sobotah. Prepri-
čani smo. da je v naši KS veliko mladih Ijudi, ki bodo z veseljem obi-
skovali plesne vaje.

KAJ PA DRUGE DEJAVNOSTI?
Dckliški oklet
Na sestanku komisije za kulturo v KS je vzklila misel, da bi za poživi-

tev kulturne dejavnosti v KS pritegnili k sodelovanju dekliški oktet,
osnovan na OŠ Leopolda Mačka-Boruta. Oktet je dosegel že lepe re-
zultate in bi bila velika škoda, da bi mladinke, ki so večinotnaže prera-
sle osnovnošolske klopi, prenehale s to dejavnostjo. Upamo, da bo
oktet še naprej vodila prizadevna lovarišica glasbenega pouka z OŠ
Leopolda Mačka-Boruta.

Folkloma skupina
Ze vrsto let si v KS želimo osnovati folklorno škupino. Tudi za delo-

vanje te dejavnosti imamo v KS nekaj možnosti. Najvažnejše je, da
smo za delo pridobili umetniškega vodjo Borisa Rozmana, ki že vrsto
letuspešno pieše v priznani skupini Tinc Rožanc. Tudi s pomočjo pri
organizaciji dela ne bomo imeli težav. Za financiranje te dejavnosti pa
bomo morali v KS poiskati ustrezne vire.

Zabavno-glasbeni ansambel
Ob različnih priložnostih v KS začutimo veliko potrebo za tovrstno

dejavnost. Vemo, da se v naši KS več mladincev ukvarja s to zvrstjo
glasbe. Komisija za kulturo v KS je sklenila, da bo poskušala te mla-
dince pritegniti k resnemu sodelovanju.

Dramatska skupina
Starejši krajani se gotovo spomnijo, kako je bila ta dejavnost pri nas

razvita. Žal je to delozamrlo pred več kot 10 leti. V krajevni skupnosti
se trudimo, da bi dvorana v zadruženem domu zopet služila tudi kul-
turnemu namenu. Dogovarjamose s telovadnim društvom Partizan, da
bi bila sedanja telovadnica usposobljena tudi za kultumi prostor. Letos
nameravamo kupiti zaveso za oder in stole. S tem bomo ustvarili niož-
nosti za delovanje dramskc skupine. Prepričani smo, da je v KS dosti
ijubiteljev, ki bi z veseljem sodelovali v takšni skupini.

Taki so kultumo-umetnKki nadii v naii KS. Se U nesec bomo Mto-
novlK in registrirali naše kulturno-umetnKko draitvo Svoboda, v kale-
rem naj bi delovale vse naštele dejavnmti. Krajane vibiao, da ie mmm
pridružiio.

B. B.

Organizaci ja Rdečega križa pripravlja srečanje starejših krajanov, ki
bo 18. novembra. O vseh podrobnostih boste pravočasno obvešieni!


